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Abstract (en)
[origin: DE4239710A1] The rotor for a turbine (in particular, a steam turbine) consists of individual components joined by welding to form a whole.
The individual components, including the rotor disks (2,3) are largely pre-machined and belong to a modular construction system which standardises
the rotor components, and allows an appropriate choice (corresp to the thermodynamic and rotor-dynamic requirements) to be made. Welding of
the rotor components takes place by means of a beam with high power density, preferably an electron beam, with the resulting welding seams (13)
located at a max distance from the rotor axis (M). At least one of the rotor disks (2,3) is completely or partly bladed and possibly also balanced. The
rotor components are made of different materials. At least one (3) of the disks is a double disk. The rotor components are provided with a central
bore for draw bar (8) which keeps them together during the welding operations. USE/ADVANTAGE- Mfr. of rotors for current generation and for
steam turbines. Mfr. simplified and mfg. time reduced.

Abstract (de)
Es ist bekannt, den Läufer einer Turbine aus einzelnen zu einer Einheit zusammengeschweißten Läuferteilen herzustellen. Zur Anwendung kommen
dabei herkömmliche Schweißtechniken und die Segmente werden nur vorbearbeitet, so daß eine Nachbearbeitung der Läufer entsprechend einem
Vollrotor erfolgen muß. Erfindungsgemäß wird aus Läuferteilen (1 bis 5) ein standardisiertes Baukastensystem geschaffen, das eine den jeweiligen
thermodynamischen und rotordynamischen Anforderungen entsprechende Auswahl ermöglicht. Hierzu werden weitgehend fertig bearbeitete
Läuferteile (1 bis 5) einschließlich dazugehöriger Läuferscheiben (2, 3) verwendet. Das Verschweißen der Läuferteile (1 bis 5) erfolgt durch
Elektronenstrahlschweißung und entsprechende Schweißnähte (13) sind in möglichst großen Abstand zur Mittelachse (M) des Läufers gelegt.
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